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Perhaps the most important thing that people should consider when sitting in front of the wheel of a car is their awareness that wise driving of a car is not only for their own benefit, but for the sake of all the people around them. Driving a car is more of a societal responsibility than a personal responsibility, so what we see and hear about car accidents is more. Which happen every day around us, and whose victims often involve one or more parties, and cause many injuries and damage to lives and cars, so every driver must be at the highest levels of concentration and attention while driving a car to avoid accidents or collisions with cars. Other.
ترجمة مقدمة تعبير عن حوادث السيارات
لعل الأمر الأهم الذي يجب أن يأخذه الناس في حسبانهم عند الجلوس أمام مقود السيارة هو إدراكهم بأنهم القيادة الحكيمة للسيارة ليست لمصلحتهم فقط وإنما من أجل جميع الناس من حولهم، فقيادة السيارة مسؤولية مجتمعية أكثر من كونها مسؤولية شخصية، فما أكثر ما نرى ونسمع عن حوادث السيارات التي تحدث في كل يوم من حولنا، والتي غالباً ما تتجاوز ضحاياها طرفاً أو أكثر، وتسبب الكثير من الإصابات والأضرار في الأرواح وفي السيارات، لذلك يجب على كل سائق أن يكون في أعلى مستويات التركيز والانتباه أثناء قيادة السيارة تجنباً لحدوث الحوادث أو الاصطدام مع سيارات أخرى.
تعبير عن حوادث السيارات بالإنجليزي قصير
A car accident occurs when a car, truck, bus, or other motor vehicle collides with another vehicle, person, or object, such as a tree or utility pole. These accidents result in serious consequences, including property damage, physical injury that may lead to death, and all of these Damages are likely to cost a person a lot of money. When someone causes a car accident, they will be responsible for the damages and injuries resulting from the debris. Car accidents are common, especially on highways or two-way roads. Weather conditions and the nature of the roads are factors causing many... Of car accidents, but many accidents result from the driver’s failure to maintain his attention on the road, and his inability to drive his car with the required efficiency, and there are many main reasons that cause car accidents, the most prominent of which are:
· Speed: Ignoring the legal speed limit may be one of the main causes of car accidents that occur. It is known that road and traffic engineers place signs with the minimum and maximum speed limits that drivers must adhere to in order to avoid accidents, but many drivers do not adhere to these limits in particular. In areas where there is insufficient traffic control.
· Using the phone: Using the phone to send text messages or talk while driving, or even playing with the phone, music player, or GPS device, increases the level of danger on the road, as drivers’ attention is distracted, and it is a major cause of many car accidents that occur around the world. .
· Fatigue and exhaustion: Driving while extremely tired can lead to distraction, loss of control or even falling asleep while driving, and when a driver dozes off or falls asleep, there is a very high possibility of being involved in a car accident.
· Driving under the influence of alcohol: It is one of the biggest causes of accidents. Driving under the influence of drugs or alcohol is dangerous and often fatal, as drinking alcohol and driving increases the probability of causing a car accident by 900% compared to cases of driving without the influence of alcohol.
· Using poor car parts: When one of the car parts is defective or poorly made, this may cause the car to operate in an unsafe manner. Common defects of car parts include brakes, tire defects, airbags, heavy design, and much more. When an accident occurs, it can Poor safety parts increase the chance of serious injury or death contrary to the function for which they were designed.
· Adverse weather conditions: Weather conditions that leave the road wet or icy, or reduce visibility, pose a hazard to vehicles on the road, requiring drivers to pay more attention and slow down. High winds, dust, fog and heavy rain are common causes of accidents.
ترجمة تعبير عن حوادث السيارات 
يحدث حادث سيارة عندما تصطدم سيارة أو شاحنة أو حافلة أو مركبة آلية أخرى بمركبة أو شخص أو جسم آخر، مثل شجرة أو عمود كهرباء، وينتج عن هذه الحوادث عواقب وخيمة بما في ذلك الأضرار التي تلحق بالممتلكات والإصابة الجسدية التي قد تؤدي إلى الوفاة، وجميع هذه الأضرار من المرجح أن تكلف الشخص الكثير من المال، فعندما يتسبب شخص ما في حادث سيارة سيكون مسؤولاً عن الأضرار والإصابات الناجمة عن الحطام، تعد حوادث السيارات من الأمور الشائعة وخاصة في الطرق السريعة أو الطرق ذات الاتجاهين، وتعد ظروف الطقس وطبيعة الطرق من العوامل المسببة للعديد من حوادث السيارات، ولكن العديد من الحوادث تنتج عن فشل السائق في الحفاظ على انتباهه على الطريق، وعدم قدرته على قيادة سيارته بالكفاءة المطلوبة، ويوجد الكثير من الأسباب الرئيسية التي تسبب حوادث السيارات من أبرزها:
· السرعة: فقد يكون تجاهل الحد القانوني للسرعة أحد الأسباب الرئيسية لحوادث السيارات التي تحدث، فمن المعروف أن مهندسي الطرق والمرور يضعون لافتات مكتوب عليها الحد الأدنى والأعلى للسرعة التي يجب على السائقين التقيد بها تجنباً لحدوث الحوادث، ولكن الكثير من السائقين لا يلتزم بهذه الحدود خاصةً في المناطق التي لا يوجد فيها رقابة مرورية بشكل كافٍ.
· استخدام الهاتف: إن استخدام الهاتف لإرسال الرسائل النصية أو التحدث أثناء القيادة، أو حتى اللعب بالهاتف أو مشغل الموسيقى أو جهاز تحديد المواقع، يزيد من مستوى الخطر على الطريق، حيث يتشتت انتباه السائقين، وهو مسبب رئيسي للكثير من حوادث السيارات التي تحدث حول العالم.
· التعب والإرهاق: يمكن أن تؤدي القيادة أثناء التعب الشديد إلى تشتت الانتباه، أو فقدان السيطرة أو حتى النوم أثناء القيادة، وعندما يغفو السائق أو ينام، هناك احتمال كبير جدًا للتورط في حادث سيارة.
· القيادة تحت تأثير الكحول: وهي من أكبر المسببات للحوادث فالقيادة تحت تأثير المخدرات أو الكحول أمر خطير، وغالباً ما يكون مميتاً، حيث يزيد شرب الكحول والقيادة من احتمالية التسبب في حادث سيارة بنسبة 900% مقارنة بحالات القيادة دون تأثير الكحول.
· استخدام قطع سيارات رديئة: فعندما يكون أحد أجزاء السيارة معيبًا أو رديء الصنع، فقد يتسبب ذلك في تشغيل السيارة بطريقة غير آمنة، وتشمل العيوب الشائعة لقطع السيارات كلاً من الفرامل وعيوب الإطارات والأكياس الهوائية والتصميم الثقيل وغير ذلك الكثير، فعند وقوع حادث، يمكن أن تسبب قطع السلامة الرديئة إلى زيادة فرصة الإصابة الخطيرة أو الوفاة على عكس الوظيفة التي صممت من أجلها.
· الظروف الجوية السيئة: تشكل الظروف الجوية التي تترك الطريق رطبًا أو جليديًا، أو تقلل من الرؤية، خطرًا على المركبات على الطريق، مما تتطلب من السائقين إيلاء المزيد من الاهتمام وإبطاء السرعة. تعتبر الرياح العاتية والغبار والضباب والأمطار الغزيرة من الأسباب الشائعة للحوادث.
خاتمة تعبير عن حوادث السيارات بالإنجليزي قصير
There is no doubt that car accidents, whether they are individual accidents or a collision between two or more cars, are an inevitable fate that happens by the will of God Almighty, but God has commanded us to take the reasons and then rely on Him, in every matter of our lives, while we are walking, riding in the car, or even As we sit in our homes, recklessness and lack of attention often cause the driver to become distracted while driving, causing accidents that result in significant damage to lives and property.
ترجمة خاتمة تعبير عن حوادث السيارات
لا شكّ أن حوادث السيارات سواءً كانت حوادث فردية أو اصطدام بين سيارتين أو أكثر هو قدر محتّم يحدث بمشيئة الله عز وجل، ولكن الله أمرنا بالأخذ بالأسباب ثم التوكل عليه، في كل أمر من أمور حياتنا، أثناء سيرنا على الأقدام أو ركوبنا في السيارة أو حتى ونحن نجلس في منازلنا، فالاستهتار وقلة الانتباه غالباً ما تتسبب في شرود السائق أثناء القيادة مما يسبب الحوادث التي ينجم عنا الأضرار الكبيرة في الأرواح والممتلكات.

